

EN General advice: Carefully read the instructions for use prior to using naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel, even if you have used this medical device before. The information may have been amended according to new research and findings in the time since you opened your last package. This medical device can be obtained without a prescription. Nevertheless, naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel should be used with great care in order to get a good result. Keep these instructions for use in case you need to consult them again.

Description and intended usage: naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel is a medical device for the treatment of fungal nail infection (Onychomycosis). Unique formula works immediately and kills fungi on the nail's surface within 20 seconds. It penetrates through the nail and kills the fungi on the nail surface within 20 seconds! Thanks to this instant effect the contamination of other nails could be prevented. It also protects against recurrence, as the brush will not be infected with the fungi. Gel forms a layer with fungistatic properties which creates an unfavourable environment for the development of fungi, and thus creating a physical barrier against spread of fungi.

As one of the causes of fungal nail infections is a moist environment, it is highly recommended to always wear socks of absorbent and natural material such as cotton or wool. Socks made of these natural materials absorb more moisture. This is very important as fungi like high moisture environments so they can multiply. When suffering of fungal nail, it is important to keep feet dry.

Dosage and use: naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel is intended for adults and external use only. Apply the product twice a day with the easy to use brush (in the morning and evening, for example) to the affected area until the new nail has completely grown out. Nail polish must be removed before the naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel can be applied. naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel can be combined with oral antimycotics.

Nail fungus is stubborn to remove, so it is very important to keep using naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel until full regrowth of the nail. To achieve good results the best treatment method is to use it for 3 months:

- First month daily
- Second month every other day
- Third month every other week

Mode of action: Thanks to a combination of ingredients, naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel forms a layer that creates an unfavourable environment for the development of fungi in the plate of the nail. It functions as a physical barrier that prevents the spreading of fungi. Urea allows the active ingredients to penetrate deep into the nail plate. naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel reduces the acidity of the nail, creating an unfavourable environment, in which the fungi can no longer grow and spread. In addition, studies show that tea tree oil inhibits the development of hyphal threads.

Ingredients naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel: Aqua, Ethoxydiglycol, Urea, Polyethylene Glycol, Alcohol Denat., Triceteh-9, PEG-40 Hydrogenated Castor Oil, Benzyl Alcohol, Melaleuca Alternifolia Leaf Oil, Limonene, Glycerin, Nalact, Propylene Glycol, PVP, Xanthan Gum, Eucalyptus Globulus Leaf Oil, Lavandula Hybrida Oil, Lactic Acid, Linalool, Dimethyl Isosorbide, Citrus Aurantium Dulcis Oil, Pogostemon Cablin Oil, Disodium Phosphate, Geraniol, Citral, Biotin, Coumarin, Citric Acid, Farnesol.

Content: 5ml

Do not use naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel in the event of:

- oversensitivity for one or more of the ingredients;
- if you doubt whether you can use and/ or can use it in combination with other medication, then please consult with your doctor or pharmacist.

⚠ Warnings:

- Keep out of reach of children. Not suitable for babies and toddlers.
- naildoc® Rapid gel might cause erythema, irritation, edema, pain, nail discoloration and onycholysis.
- Avoid contact with eyes or mucous membranes.
- Do not apply to open wounds or damaged skin.
- Do not bandage tightly.
- Do not apply heat to the area of application.

Side effect(s): naildoc® Rapid gel might cause erythema, irritation, edema, pain, nail discoloration and onycholysis.

Use during pregnancy and / or breastfeeding: Do not use this product when you are pregnant or breastfeeding.

Storage method: Store at room temperature (15-25°C) in a dry and dark place in the original container and out of reach of children.

For the expiry date please see the bottom of the packaging.

Medical device: naildoc® Rapid Fungal Nail Treatment Gel is a class 1 medical device according to the definition of the Council Directive 93/42/EEC.

Peters Krizman
Schweizergasse 20
CH-8001 Zürich, CH

Produced for:
doc phytolabor
guterat Gesundheitsprodukte GmbH & Co. KG
A-6020 Innsbruck, Eduard-Bodern-Gasse 6, Austria



Date on which these instructions for use were last revised: March 2018
071896v1.0-REV01/2019.03

DE Allgemeine Hinweise: Lesen Sie die Gebrauchsanweisung vor der Anwendung des naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gels sorgfältig durch, auch wenn Sie dieses Medizinprodukt bereits vorher verwendet haben. Die Informationen wurden möglicherweise aufgrund neuer Forschungsergebnisse seit Ihrer letztmaligen Verwendung aktualisiert. Dieses Medizinprodukt kann ohne ärztliches Rezept bezogen werden. Dennoch sollte naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel mit großer Sorgfalt verwendet werden, um ein gutes Ergebnis zu erzielen. Bewahren Sie diese Gebrauchsanweisung für den Fall auf, dass Sie sie erneut lesen möchten.

Beschreibung und Zweckbestimmung: Medizinprodukt zur Behandlung von Nagelpilzinfektionen (Onychomycose). Einzigartige Formel, die sofort wirkt und Pilze auf der Nageloberfläche innerhalb von 20 Sekunden beseitigt und durch den Nagel penetriert. Dank dieser Sofort-Wirkung wird die Kontamination anderer Nägel verhindert und vor Rückfällen geschützt, da der Applikatorpinsel nicht mit den Pilzen infiziert wird. naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel bildet durch die Kombination der Wirkstoffe eine Schicht mit fungistatischen Eigenschaften, die eine ungünstige Umgebung für die Entwicklung von Pilzen schafft und als physikalische Barriere eine Schutzfunktion gegen die Ausbreitung von Pilzen übernimmt.

Da eine der Ursachen für Nagelpilzinfektionen eine feuchte Umgebung ist, ist es sehr ratsam, immer Socken aus saugfähigen und natürlichen Materialien wie beispielsweise Baumwolle oder Wolle zu tragen. Diese Art von Socken absorbiert mehr Feuchtigkeit. Das ist sehr wichtig, da sich Pilze in einer feuchten Umgebung schneller vermehren können. Halten Sie deshalb bei Nagelpilz Ihre Füße immer trocken.

Dosierung und Verwendung: naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel ist für Erwachsene und ausschließlich für den äußerlichen Gebrauch bestimmt. Tragen Sie das Produkt zweimal täglich (z. B. morgens und abends) auf die betroffenen Stellen auf, bis der neue Nagel komplett nachgewachsen ist. Nagelack muss vor einer Anwendung von naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel entfernt werden. naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel kann mit oralen Antimykotika kombiniert werden.

Nagelpilz ist hartnäckig zu entfernen, es ist daher sehr wichtig, das naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel bis zum vollständigen Nachwachsen des Nagels zu verwenden. Für gute Ergebnisse, empfehlen wir eine Behandlung über 3 Monate:

- Erster Monat täglich
- Zweiter Monat jeden zweiten Tag
- Dritter Monat alle zwei Wochen

Wirkungsweise: Dank einer Kombination von Inhaltsstoffen bildet naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel eine Schicht, die eine ungünstige Umgebung für die Entwicklung von Pilzen in der Nagelplatte schafft. Es dient als physikalische Barriere, die die Verbreitung von Pilzen verhindert. Harnstoff (Urea) lässt die aktiven Bestandteile tief in die Nagelplatte eindringen. naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel reduziert den Säuregehalt des Nagels und schafft so eine ungünstige Umgebung, in der die Pilze nicht mehr wachsen und sich ausbreiten können. Darüberhinaus zeigen Studien, dass Teebaumöl die Entwicklung von Pilzfäden (Hyphen) hemmt.

Inhaltsstoffe naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel: Aqua, Ethoxydiglycol, Urea, Polyethylene Glycol, Alcohol Denat., Triceteh-9, PEG-40 Hydrogenated Castor Oil, Benzyl Alcohol, Melaleuca Alternifolia Leaf Oil (Teabaumöl), Limonene, Glycerin, Nalact, Propylene Glycol, PVP, Xanthan Gum, Eucalyptus Globulus Leaf Oil (Eukalyptusöl), Lavandula Hybrida Oil (Lavendelöl), Lactic Acid, Linalool, Dimethyl Isosorbide, Citrus Aurantium Dulcis Oil (Süßorangenöl), Pogostemon Cablin Oil, Disodium Phosphate, Geraniol, Citral, Biotin, Coumarin, Citric Acid, Farnesol.

Inhalt: 5ml

Verwenden Sie naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel nicht im Falle von:

- Überempfindlichkeit gegen einen oder mehrere Inhaltsstoffe;
- Wenn Sie Zweifel haben, ob Sie das Produkt in Kombination mit anderen Medikamenten verwenden können, wenden Sie sich an Ihren Arzt oder Apotheker.

⚠ Warnings:

- Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren. Nicht geeignet für Babys und Kleinkinder.
- naildoc® Rapid Gel kann Erytheme, Reizungen, Ödeme, Schmerzen, Verfärbungen der Nägel und Onycholysis verursachen.
- Kontakt mit Augen oder Schleimhäuten vermeiden.
- Nicht auf offene Wunden oder beschädigte Haut auftragen.
- Nicht eng verbinden.
- Vermeide Sie Wärme auf den Anwendungsbereich.

Nebenwirkungen: naildoc® Rapid Gel kann Erytheme, Irritationen, Ödeme, Schmerzen, Verfärbungen der Nägel und Onycholyse verursachen.

Schwangerschaft und Stillzeit: Verwenden Sie dieses Produkt nicht, wenn Sie schwanger sind oder stillen.

Aufbewahrung: Bei Raumtemperatur (15-25 °C) in der Originalverpackung dunkel und trocken lagern. Außerhalb der Reichweite von kleinen Kindern aufbewahren.

Verfallsdatum siehe Bodenlasche

Medizinprodukt: naildoc® Rapid Nagelpilz Behandlungs-Gel ist ein Medizinprodukt der Klasse 1 gemäß der Definition der Richtlinie 93/42 / EWG.

Peters Krizman
Schweizergasse 20
CH-8001 Zürich, CH

Hergestellt für: doc phytolabor
guterat Gesundheitsprodukte GmbH & Co. KG
A-6020 Innsbruck, Eduard-Bodern-Gasse 6, Österreich

Datum, an dem diese Gebrauchsanweisung zuletzt überarbeitet wurde: März 2019
071896v1.0-REV01/2019.03



naildoc® RAPID

FUNGAL NAIL TREATMENT GEL /
NAGELPILZ BEHANDLUNGS-GEL /
GÉL KÖRÖMGOMBA KEZELÉSÉRE /
GEL ZA NOHTE Z GLJIVIČNO OKUŽBO /
GEL ZA GLJIVIČNE INFEKCIJE NOKTIJU

